
 

 

IPM.0003.4.2021             Kędzierzyn-Koźle, 14.06.2021 r. 

 

 

 

Sz. P. 

Fabian Pszon 

radny miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

 

W odpowiedzi na pytania dotyczące spotu promującego program szczepień informuję: 

1. Spot zrealizowany został przez pracowników Biura Informacji i Promocji Miasta, jako jeden z kilku, 

które ukazywać się będą sukcesywnie na profilach społecznościowych miasta. 

2. Występujący w spocie przedsiębiorca z branży hotelowej wyłoniony został losowo. Istotą spotów jest 

zachęcenie naszych mieszkańców do szczepień w celu powrotu do „normalności” w każdym aspekcie 

naszego życia. Dlatego występują w nich przedstawiciele różnych aktywności zawodowych, działalności 

społecznych czy grup wiekowych.    

 

 

PREZYDENT MIASTA 

 

Sabina Nowosielska 


